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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 18. maj 2021, kl. 17.30-19.30 - online 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Line Bernth 8. a – Julie H. F. Nielsen 5. a 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Niels,  

Uden afbud:  

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

241- 

Godkendelse af referat fra 12/4 

Referatet fra april blev godkendt  

Orienteringspunkter:   

242- 

 Elevrådet 

Ikke indkaldt  

243- 

Tilbagemelding om køleskabssituatio-

nen 

Der er generelt køleskabe i alle klasser. Enkelte 

klasser i overbygningen har valgt at de ikke øn-

sker et køleskab. Generelt bliver køleskabene flit-

tigt brugt i indskolingen, men fra mellemtrinnet 

og opefter er brugen aftagende og i udskoling 

meget begrænset. 

Jan følger op på en enkelt klasse i indskolingen. 

Derudover aftalte vi, at der skal være en drøftelse 

på mellemtrinnet om, hvordan man gør brugen af 

køleskabene attraktive og skabt en naturlig tradi-

tion om at bruge køleskabe. Der skal bl.a. ses på 

dukseordningen ift. rengøring. I udskolingen ind-

drages elevrådet og måske etableres et fælles kø-

leskab for afdelingen. 

 

244- 

Coronasituationen  

Fortsat ingen ramt af Corona 7-9-13 

Alle elever går i skole fra 08.00-14.00 

Tæt på normal skema. 

Restriktioner betyder dog noget for de fag, hvor 

vi normalt blander klasser. 

Vi skal fortsat planlægge med få lærere i klas-

serne. 

Elever fra 5. kl. og op efter testes 2 gange om 

ugen og næsten alle elever tager imod tilbuddet. 

Vi afventer seneste retningslinjer om lejrskoler 

og forventer, at vi kan lave en eller anden form 

for lejr før sommerferien. 

Vi er godt i gang med at bruge ”coronapengene” 

til fagligt efterslæb for 9. klasserne.   

 

 

245-   
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Status – planlægning af det nye skoleår Et meget svært år at planlægge pga. mange ube-

kendte og endnu uafklaret spørgemål bl.a. er visi-

teringen af de sidste specialklasseelever endnu 

ikke faldet på plads. 

På 9. årgang bliver det kun elever til én klasse 

På 8. årgang bliver der 2 klasser. 

  

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

246 - 

Niels stopper – hva så? 

Niels går på pension efter lang og tro tjeneste i 

det nordfynske skolevæsen. 

Da vi ikke tildeles ledelsestid nok til 4 lederstillin-

ger planlægger vi med, at ansætte en administra-

tiv sekretær på 30 timer som skal varetage admi-

nistrative opgaver. 

Dorte Christensen bliver nu viceskoleleder. 

 

 

247- 

Budget 2021 

Det fremlagte budget blev godkendt med den be-

mærkning, at det fortsat er et stramt budget der 

kun med nød og næppe hænger sammen. Det ville 

være ønskeligt. hvis en skole på vores størrelse 

kunne have en buffer til uforudsete udgifter.  

Vi håber på en positiv udvikling når ny tildelings-

model implementeres med fuld virkning. 

X  

248- 

Trafik kampagne fra Nordjylland 

Med inspiration fra en Trafikkampagne fra Nord-

jylland havde bestyrelsen en god drøftelse om de 

trafikale forholde omkring Søndersøskolens 2 ma-

trikler. 

Generelt opleves de seneste tiltag med buslommer 

og nye parkeringspladser som meget positive i 

forhold til trafiksikkerheden. 

Bestyrelsen ønsker et fortløbende fokus på alle de 

positive effekter og fordele, der er ved at så 

mange børn som muligt transporterer sig selv til 

skole. 

Vi ønsker ikke at udskamme forældre, der kører 

deres børn i skole, men vil forsøge at holde fokus 

på den gode historie gerne krydret med lidt humor 

(video til FB, forældremøder og infobreve. 

X 

 

249- 

Kommunikationsgruppen status 

Vi afventer med at sætte i gang til ansættelse af en 

ny adm. medarbejder tiltræder. 

 

 

250- 

Layout på ”Mad- og måltidspolitik 

 

Godkendt med små ændringer 

efter-

sen-

des 

 251-  

Evt. 

Der kom et spørgsmål om ”tissemakkere” på afd. 

NO – Jan vender tilbage. 

Jan kunne orienterer om, at vi er overgået til nyt 

rengøringsselskab, som har haft betydelige indkø-

ringsvanskeligheder. 

 

Punkt til kommende møde: 

Trafikkampagne 

Næste skolebestyrelsesmøde: 15-06 2021 kl. 17.30 – 20.00: afslutning med æggemad 


